

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2270/Add.2  
17 November 1964

Limited Distribution

---

Original: English

TURKEY - RENEGOTIATION OF SCHEDULE XXXVII

Addendum

The following communication has been received from the Government of Turkey.

---

Referring to the document L/2270/Add.1, dated 10 November 1964, I have the honour to inform you that a Turkish delegation will be in Geneva on 16 November 1964 to commence negotiations on the new List of Turkey. We would like therefore to invite the interested contracting parties to communicate their intentions to the Turkish delegation, Villa "La Pelouse", at their earliest convenience.

---

TURQUIE - RENEGOCIATION DE LA LISTE XXXVII

Addendum

Le secrétariat a reçu du gouvernement turc la communication qui suit.

---

J'ai l'honneur de me référer au document L/2270/Add.1, en date du 10 novembre 1964, et de vous informer qu'une délégation turque sera à Genève le 16 novembre 1964 pour engager des négociations sur la nouvelle liste de la Turquie. Je serais obligé aux parties contractantes intéressées de bien vouloir faire connaître leurs intentions à la délégation turque, Villa "La Pelouse", à leur plus prompte convenance.